
 

 

 
ZAPISNIK 

3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila 25. februarja 2015 v  

sejni sobi Krajevne skupnosti Osek –Vitovlje, s pričetkom ob 20:00 uri. 

Sejo je vodil Franc Živec, predsednik Sveta KS Osek-Vitovlje. 

 

Prisotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 

Franc Živec, Anton Peršič, Anja Košuta, Milivoj Gorup, Silva Pelicon, Dominik Ličen in Jožef 

Čermelj. 

Dnevni red 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje 
2. Informacija o zapletu pri izdelavi dokumentacije za Dom KS 
3. Predstavitev predloga upoštevanih pripomb odloka o novi kategorizaciji cest v KS 
4. Obravnava in sprejem proračuna za našo KS 
5. obravnava in sprejem računovodskega in poslovnega poročila za leto 2014 
6. Razdelitev področij dela v krajevni skupnosti 
7. Poročilo g. Antona Peršiča o delu mestnega sveta MONG 
8. Razno  

 poročilo predsednika 

 pobude in vprašanja 
 

1.točka dnevnega reda – pregled in potrditev zapisnika 2. seje 

      Svet KS soglasno potrdi zapisnik 2. seje. 

 

2. točka dnevnega reda - informacija o zapletu pri izdelavi dokumentacije za 
Dom KS 

 
Izkazalo se je, da ni bila celotna parcela gradbena, saj je bil en predel določen kot kmetijsko 
zemljišče in zato projektant ne bi smel na njem nič narisat. To se je sedaj ustrezno rešilo in 
projekt lahko gre naprej. 
Druga zadeva pa je, da stavba (Dom KS) nima ravne zadnje linije in je na določenem delu 
manj kot 4 metre oddaljena od parcele Danile Žerovec, zato potrebujemo njeno soglasje. To 
bo uredil Dominik Ličen. 
 

3. točka dnevnega reda - predstavitev predloga upoštevanih pripomb odloka o 
novi kategorizaciji cest v KS 

Pripombe smo dali za tri cestne odseke. Kot nova se je sedaj kategorizirala cesta od Osek 

13 b do odseka do hiše Osek 16 a in med objektoma Osek 72 in Osek 72 a. Tretji predlog za 

Brce se je evidentiral za v prihodnje.  



 

 

Podali bomo predloge za kategorizacijo naslednjih cest: Od Vitovlje 52 do Vitovlje 48 in od 

Osek 72 a do Osek 82. Podali bomo pritožbo, glede kategorizacije ceste od odseka od hiše 

Osek 16 a do pokopališča 1. svetovne vojne, ker nismo dobili točnega odgovora zakaj ni 

prišlo do nove kategorizacije.  

 

4. točka dnevnega reda - obravnava in sprejem proračuna za našo KS 

 

Sklep: Seznanjeni smo s proračunom za leto 2015 in se z njim strinjamo.  

 

5. točka dnevnega reda - obravnava in sprejem računovodskega in poslovnega 

poročila za leto 2014 

 

Sklep: Seznanjeni smo z računovodskim in poslovnim poročilom za leto 2014 in ju 

potrjujemo.  

 

 

6. točka dnevnega reda - razdelitev področij dela v krajevni skupnosti 
 

- Milivoj Gorup, Dominik Ličen in Franko Živec: pokrivajo vzdrževanje cest  

- Jožef Čermelj: pokopališča  

- Silva Pelicon: družabna srečanja in delavnice 

- Živec Franc: javne luči in telekom. Živec Franc bo koordiniral delo, ima pa vsak izmed 

nas nalogo, da na svojem območju pogleda in sporoči ali gorijo javne luči. 

- Anja Košuta: zapisnikar 

7. točka dnevnega reda - poročilo g. Antona Peršiča o delu mestnega sveta 

MONG 

G. Anton Peršič nas je seznanil o delu mestnega sveta MONG. V tem mandatu je v MONG 

prednost izgradnja čistilne naprave in Varstveno delovnega centra. Mestni avtobusni prevozi 

po vsej verjetnosti ne bodo več povsem brezplačni.  

8. točka dnevnega reda – razno 

- Poročilo predsednika 

- Komunala je prosila, naj utrdimo in kletke za kontejnerje. Potrebno je popisat vsa 
kontejnerska mesta in ugotoviti kaj je potrebno narediti. (Kontejnerje je potrebno 
pregledati in ogotoviti koliko jih je potrebno zapet oz. popraviti pritrjevanje ). 
Kontejnerska mesta popiše Jožef Čermelj. 

 Napis na avtobusni postaji je potrebno popraviti, napisat je potrebno Osek – 

Vitovlje.  

 Pri prvem ogledu s civilno zaščito pri Mlečniku je bilo rečeno, da zaradi 

plazenja ne morejo dobiti pomoči preko civilne zaščite. Zid financirajo sami. 



 

 

Dogovorjen prispevek krajevne skupnosti je da se jim pomaga z nakupom 

potrebnih cevi za odvodnjavanje, ker se s tem rešuje problem štirih 

stanovanjskih hiš. Svet KS se s tem strinja. 

- Pobude in vprašanja 

 Na pokopališču pri sveti Luciji bi bilo potrebno narediti manjši podporni zid 

med grobovi na levi strani od pokopališkega križa. Drevesne panje na desni 

prazni strani je potrebno odstraniti in zakoličiti grobne  parcele. 

 Ogled in čiščenje vrta pod staro šolo opravita Milivoj Gorup in Franc Živec 
 

 V Vitovljah pri Košutovih ves čas gori javna luč.  

 Parcelo nasproti pokopališča v Oseku je potrebno počistiti. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.         

 

 

                                                

Zapisnikar:                              Predsednik sveta KS Osek-Vitovlje 

Anja Košuta                                                                                         Franc Živec 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       


